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Jegyzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. június 28-i soros
üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Holló Gyula
Németh Mihályné
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Távol maradt: Oláh Ferencné képviselő — jelezte távolmaradásának okát.

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző

Busi László r.ezredes, Tiszai Vízirendészeti Kapitányság vezetője
Csúr Péter r. alezredes Vízirendészeti Rendőrőrs parasicsnoka
Feketéné Perge Veronika Kiskörei OV-LAI( Ovoda intézményvezető
Síposné Kohári Edit intézményvezető-helyettes
Kovács Márton KLIK Kiskörei Vásárhelyi Pál Alt. Iskola intézményvezető
Fejes Lőrinc Szakaszmérnök
Berényi József Erőművezető
Fekete Alexandra TRV Zrt. Tiszafüredi Uzemegység vezetője
Patakfalvi Imre Kiskörei Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Molnár Anita FIDESZ helyi szervezet képv.
Forgács István MSZP helyi szervezet képv.

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jeavzőkönvvvezető: Pócs Jánosné

Magyar CsiHa polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 6 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta. A polgármester elmondta, hogy Oláh Ferencné
képviselő nem tud részt venni az ülésen.

Ezek után az alpolgármester az alábbi napirendeket javasolta megtárgyalásra:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csúr Péter Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok

3. Beszámoló az ÓV-LAK Óvoda munkájáról.
Előadó: Síposné Kohári Edit Intézményvezető- helyettes
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4. Tájékoztató a KLIK Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Jntézményvezető

5. Tájékoztató a Közép-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnökség
tevékenységéről.
Felkért előadó: Fejes Lőrinc Kiskörei Szakaszrnérnökség vezetője

6. Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű Kft. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
Felkért előadó: Berényi József Kiskörei Erőmű vezetője

7. Települési támogatásról szóló 2/2016.(li 16.) önkormányzati rendelet módosítás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Egyebek

9. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Ki az, aki az általa javasolt napirendi pontokat elfogadja? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igeimel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

102/20164V1. 23.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a
polgármester napirendi pontra tett javaslatát, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csúr Péter Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok

3. Beszámoló az ÓV-LAK Óvoda munkájáról.
Előadó: Síposné Kohári Edit Intézményvezető- helyettes

4. Tájékoztató a 1(11K Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Intézményvezető

5. Tájékoztató a Közép-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnökség
tevékenységéről.
Felkért előadó: Fejes Lőrinc Kiskörei Szakaszmérnökség vezetője

6. Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű Kit. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
Felkért előadó: Berényi József Kiskörei Erőmű vezetője

7. Települési támogatásról szóló 2/2016.01. 16.) önkonnányzati rendelet módosítás
megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
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8. Egyebek

9. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Meghívó „B” mellékletként a jegyzőkönyvhöz csatolva.

1. napirend
(Tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „C” mellékletként csatolva.)

A napirendhez kérdés, észrevétel a képviselők részéről nem volt, Magyar Csilla
polgármester szavazásra bocsátotta a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést, és a két
ülés között végzett munkáról szóló tájékoztatót. Kérdése: Elfogadja-c a képviselő-testület az
1. napirendi pontra vonatkozó tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezzék.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiak szerint határozott:

103/20164V1. 283 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között végzett munkáról szóló
tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. napirend
(Irásos tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „D” mellékletként csatolva).

Busi László rendőralezredes, a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság vezetője,
kiegészítésként a következőket mondta cl: Megköszönte kollegái nevében, hogy Kiskörén
fontosnak tartja a képviselő-testület, hogy a Vízirendészeti Rendőrs munkájáról szóló
tájékoztatót külön napirendi pontként tárgyalja. Nem minden Tisza-tavi településre jellemző.
Ugy gondolja, bogy olyan Tisza parti településnek, ahol nagyon fontos a turizmus,
mindenféleképpen szükséges a rendőrséggel együttműködni a vízbiztonság érdekében.
Kisköre vonzáskörzetének a vízterületére elmondható, bogy biztonságos körzet. Ezen a
területen összesen három bűncselekmény történt, amely a Tisza-tó és Kisköre közbiztonságát
negatívan nem befolyásolja. A tulajdon elleni szabálysértések vonatkozásában csökkenésről
lehet beszámolni. Szabálysértések esetében kollegái szankciót alkalmaznak, amelynek
következtében egyre több a horgászengedéllyel horgászó személy.
A szabadvizű strand az elmúlt évben engedélyekkel üzemelt, problémát ők nem észleltek, az
idei évben is folyamatosan fogják ellenőrizni a strand üzemelését. Jelenleg sincs probléma az
engedélyekkel, a víz minősége is megfelelő.
A kikötőben nagyon jó, hogy tulajdonos váltás történt, s mindenben együttműködnek az
önkormányzattal, s a rendőrség segítsége az elkövetkezendő időben is meg fog valósulni. Az
együttműködésről csak pozitív véleményt tud elmondani. Külön köszönik az
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önkormányzatnak az év során nyújtott támogatását, valamint a közös rendezvényeknél, mint
a Tisza-tó Napja, sikeres biztosítások, események kerültek végrehajtásra.
Kiskörének önálló körzeti megbízottja van, Csajbók Ferenc rendőrzászlós személyében, aki
az országhatárnál is teljesített szolgálatot. Az utasítására az idényben innen már nem fognak
odavezényelni egy kollegát sem, sőt minden héten, több alkalommal nyomozók jönnek a
negatív dolgok megakadályozására.
Az Országos Mentőszolgálat egyik vezetőjével egyeztetett annak érdekében, hogy még

biztonságosabbá tegyék a Tisza-tavat Kisköre vonzáskörzetében is, ezért ez ügyben olyan
tárgyalásokat folytatott a Vízügyi Igazgatósággal és az Országos Rendőrségi Egyesülettel,
hogy a Vízügy antenna árbocára egy rádió erősítőt lehessen felszerelni, amellyel a Tisza-
tavon a hajózási rádiók esetében teljes lefedettséget lehetne biztosítani. Igy a rendőrségtől
azonnali segítséget tudnának kérni, ezért nyugdíjas rendőrökkel, katasztrófavédőkkel egy
állandó diszpécser szolgálatot szeretnének létesíteni, s ezek a személyek az említett hívásokat,
meteorológiai előrejelzéseket eljuttatnák azokhoz az emberekhez, akik rendelkeznek hajózási
rádióval.
Nagyon fontos Kisköre vonatkozásában a gáton közlekedésben a kerékpárosok és az autósok
közötti biztonság. Nagyon szeretnék, hogyha a Tisza-tó lenne a legbiztonságosabb környezet,
és ne legyen haláleset színhelye.
Az alezredes kérte a képviselő-testülettől, hogy az elkövetkezendő időben is nyújtsanak
segítséget a vízirendőrség részére.

Takács Attila alpolgármester megköszönte a kapitány úr és a Vízirendészeti Rendőrőrs által
nyújtott segítséget, különösen, amelyet a csónakkikötő indításánál nyújtottak. Az
önkormányzat részéről szintén nyitottak a segítségre.

Fejes Lőrinc képviselő az alábbi kérdéseket intézte kapitány úr felé:
- A 2015-ös évben a regisztrált bűncselekmények száma milyen tendenciát mutat a korábbi

évekhez képest?
- A körzeti megbízotti állás betöltésre került, más területen van-e szabad státusz?

Busi László r. alezredes válaszában elmondta:
- A 2015-ös évben adott kimutatás a Tisza-tó teljes területére vonatkozik, s ebből

készítettek egy arányosítást, ami Kiskörére vonatkozik. A 2015-ben elkövetett
bűncselekmények száma szinte megegyezik a 2014-es évvel, összetételében sincs
változás. Négy vagyonelleni bűncselekmény elkövetés volt, ami fa és hal lopásból tevődik
össze, a tizenkét orvhalászat pedig a gereblyézés és tiltott halászeszközök alkalmazásából.
Egy okirati bűncselekmény a nem szabályszerű horgászengedély váltásból adódott, az
ügyfél nem közölte, hogy eltiltásra került a horgászengedély váltástól, valamint hamis
adatokat diktált be. A vízi közlekedési baleseteknél öt ittas vezetés történt. Ennek
kiküszöbölése érdekében kollegái folyamatosan szondáztatnak.

- Abádszalókon a körzeti megbízotti státusz üresedett meg, mivel az ott dolgozó rendőr a
készenléti rendőrséghez ment át, s Budai Zoltánt nevezte ki körzeti megbízottnak, az ő
helyére pedig Szolnokról került kinevezésre egy nyomozó. Nincs üres státusz és
betöltetlen szolgálati hely.

Magyar Csilla polgármester kérte a gáton történő fokozott rendőri figyelmet.

Busi László rendőralezredes elmondta, hogy fogják ellenőrizni, két traffipax is kihelyezésre
kerül.
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A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja a Vízirendészeti Rendőrőrs munkájáról szóló
tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

104/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a Kiskörei
Vízirendészeti Rendőrőrs 2015. évi munkájáról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

3. napirend
(Irásos beszámoló az OV-LAK Ovoda munkájáról).

Feketéné Perge Veronika óvodavezető a beszámolóra vonatkozóan a következő kiegészítést
tette: Az a gyökeres változás, ami történt az óvodában, nagyon megkönnyítette a munkájukat.
A kiskörei óvoda betölti a szerepét a település életében, minden óvodáskorú gyermeket fel
tudnak venni, ami köszönhető a bővítésnek. Minden óvodáskorú gyermek óvodába jár, és
megkapnak mindenféle fejlesztést. Ehhez a jó tárgyi feltételhez egy remek nevelőtestület
tartozik, ők idejében meglépték azt a módszertani változást, amit a járásban csak később
követtek, és a járási óvodák is elismerik a kolleganőinek a munkáját. Bizonyítja ezt a
közelmúltban lezajlott két pedagógus minősítés is, melyben 97 és 98 %-os teljesítményt
nyújtottak a kolleganők. A maga részéről hiányosságnak érzi, hogy úgy hagyja el az
intézményt, melyet a szemére is vetnek, hogy nem rendezett az óvoda jövője, de nem tudott
mást tenni, nem lehet senkit sem erőszakolni, hogy vállalja a vezetői feladatokat.
Az együtt töltött évek alatt nagyra értékelte azt, hogy soha nem kényszerítették
tőrvénytelenségre, de soha nem is kért tőle az önkormányzat semmi olyat, ami akár
szakmailag, akár a gazdálkodás szempontjából to~•rvén~elen lett volna, sőt szigorúan a
törvényes működtetést várták el tőle. Szeretné, ha ez az irány folytatódna, az óvoda továbbra
is elismert lenne a településen. Köszönte a vezetőknek, a képviselőknek az elmúlt évek alatt
nyújtott támogatást. Kérte, hogy az utódját is ugyanígy támogassák.

Fejes Lőrinc képviselő a gyerek létszám csökkenésével kapcsolatban tett észrevételt.

Feketéné Perge Veronika óvodavezető válaszában elmondta: Köztudomású, hogy az előző
években soha nem tudtak minden felvételi kérelmet teljesíteni, mindig várólista volt. Az
elmúlt két tanévben is önkormányzati engedélyre volt szükség, hogy túl léphessék a
férőhelynek megfelelő maximális létszámot. A férőhely 116 fé, és teljes létszámmal
működnek, ennek ellenére csökken a gyerek létszám, nincs várólistás hely, és fel tudják venni
a 2 és féléves gyermekeket is, amelyre a törvény lehetőséget ad. A következő tanévre úgy
terveznek, hogy 6-7 férőhely maradjon, így év közben fel tudnak venni gyermekeket.

Fejes Lőrinc képviselő a személyi feltételek problémáját idézte a beszámolóból, mely
szerint: nincs megoldva az utódlás, gyakornok óvodapedagógus elköltözött, a pedagógusi
állomány korosodik, évente számítani kell a nyugdíjazásra, az ösztöndíj támogatás ellenére
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sem megoldás a pótlás. Ezek után a képviselő kérdésként tette fel: Az óvodavezető hogyan
látja a jövőt?
A képviselő az étkezéssel kapcsolatban tette fel kérdését: Orülni kell, vagy sem annak, hogy
egy kivétellel minden gyermek ingyenesen étkezik? Mennyi az óvodai étkezési díj?

Feketéné Perge Veronika óvodavezető válasza:
- Nincs oka a derülátásra. Nagyon jó kezdeményezés az ösztöndíj rendszer, de ez csak

néhány év múlva hozhat eredményt, nekik pedig már szeptemberben van szükségük óvoda
pedagógusra.

- Azoknak a családoknak örülniük kell, akik az ingyenes étkezést megkapják, másik
oldalról pedig az lenne jó, ha a szülők keresete annyi lenne, hogy nem lenne jogosult erre.

- Az óvodai étkezési díj 400,-Ft, melyből 50,-Ft-ot az önkormányzat biztosít.

Magyar Csilla polgármester köszönetet mondott azért, hogy az óvoda is átérezte annak
jelentőségét, hogy az óvoda mennyire fontos intézménye az önkormányzatnak. Elmondta,
hogy az a támogatás, amelyet eddig az óvoda megkapott, az nem a vezető személyének szólt,
hanem az intézménynek. Soha nem gondolt az önkormányzat arra, bogy bárkit
kényszerítsenek bármilyen törvénytelenségre. Ugy gondolja, bogy ez volt az a fordulat az
óvoda és az önkormányzat kapcsolatában, ami megmutatta mindenki számára, bogy mennyire
fontos az intézmény vezetése, mert az intézményvezető önálló, független személy, aki
nemcsak felelős, hanem jogai is vannak, ás ezeket a jogokat, kötelesség és elvárás mellett az
önkormányzat mindig biztosította, melyet az elkövetkezendő időben sem kíván másként tenni.
A pedagógiai munka és szakmaiság olyan magas szinten van az intézményben, bogy mind az
önkonnányzat, mind a település büszke lehet rá.

A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az óvoda beszámolóját? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta az óvoda munkájáról szóló beszámolót,
melyről a határozat a következő:

105/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a Kiskörei
OV-LAK Ovoda munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

4. napirend
(Irásos tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „D” mellékletként csatolva).

Kovács Márton intézményvezető megköszönte a lehetőséget, hogy tájékoztatást adhat az
iskola nevelő-oktató munkájáról, és megköszönte az egész évi támogatást.

Németh Mihályné képviselő elmondta: Elszomorodott a tájékoztató elolvasása után. A
gyereklétszám nagyon lecsökkent, a tanulmányi eredmények, tanulőszoba nem kötelezése.
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Nem tudja mit jelent az Arizona módszer. A pedagógusok szakmai téren mindent megtesznek
azért, hogy a legjobbat hozzák ki, de sajnos ez nem mindenkinél érhető el.

Kovács Márton intézményvezető a képviselői észrevételre válaszként a következőket
mondta el: A gyereklétszám csökkenése valóban elszomorító, év elejéhez képest 4 fővel
csökkent, a következő tanévben talán ennyivel nőni fog. Azon vannak, hogy a
gyereklétszámot megtartsák. Ugy gondolja, hogy majdnem mindent megtettek a fegyelem
szilárdulása érdekében. Nehéz dolguk van ott, ahol a szülővel nehezen, vagy egyáltalán nem
tudnak együttműködni. Még szigorúbbnak és következetesebbnek kell lennie mindenkivel
szemben a következő években.
Az Arizona módszerről: Amikor a gyerek nem kellő módon viselkedik tanítási órán, akkor a
pedagógus kikíséri a tanteremből, a gyerek viszi magával a füzetet, majd külön teremben
folytatják a munkát.
Tanulószobával kapcsolatban: By elején a pedagógusok létszáma kevesebb volt, ezért nem
volt egyszerű megoldani. Otödik és hatodik osztályban szervezték a tanulószobát, az elején 25
gyerek volt, a végére már 10 fó alá csökkent. A vezetőséggel abban maradtak, hogy a további
órát felzárkóztatással és korrepetálással fogják tölteni, akik be vannak oda osztva a kötött
órában. A jövő évre vonatkozóan a tantestület javasolta, hogy kerüljön megbontásra a két első
osztály a napközis fogla]kozásnál, 4. és 5. osztályban pedig próbálják megoldani a
tanulószoba lehetőségét.
Ugy gondolja, hogy sikeres tanévet zártak, sok szép eredményt értek el. Büszke arra, hogy
Vajda Máté Pált első helyen vették fel a Neumann János Gimnáziumba, Bacsu Katalint pedig
az ötödik helyen vették fel ugyan ilyen szempontok alapján.
Sajnos a gyereklétszám egyre csökken, az előrejelzések alapján körülbelül 10 gyerek kellene,
hogy párhuzamos osztályt tudjanak indítani a 2017/2018-as tanévben is.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottakhoz a következőket mondta el: Igen sokat
beszéltek ezekről a problémákról és sokszor kifejezte nem tetszését azzal kapcsolatban, hogy
sokkal komolyabban kell venni az iskolai fegyelmet és rendet, amely nem pénz kérdés, hanem
a következetességé. Hiába van próbálkozás arra, hogy a gyermekek ide jöjjenek, itt
maradjanak az iskolában, hogyha nem megfelelőek a viszonyok (fenyegetettség) van, abban
az esetben nem jönnek.
Nagyon elkeserítő, hogy az egész Dél-hevesi térség ilyen helyzetben van, hogy nagy az
elmaradottság idősödő pedagógusok, ezért kérdés, hogy ki fog a gyerekekkel foglalkozni a
jövőben. Hol vannak a tettre kész pedagógusok, amely nem feltétlenül pénz kérdése. Az
óvodavezető és az erőművezető által a szakember hiányra vonatkozóan elmondottak sajnos
igazak, és kérdés, hogy hogyan lehet visszafordítani. A visszafordítást közösen, közös fórum,
platform létrehozásával lehet megtenni, de egy ilyen létrehozását nem egymás lejáratására
kell létrehozni, hanem a település felemelésére. Ezt a lehetőséget még a 2000-es évek elején
meg lehetett volna tenni, mert a lehetőségek és az anyagi források sokkal inkább adottak
voltak, mint most. Megérti azt, hogy időnként az intézménynek szélmalomharcot kell vívni,
de tudniuk kell, hogy az önkormányzat mindig mellettük van, azonban az intézmény részéről
nem mindig kapja vissza az önkormányzat.

Kovács Márton intézményvezető az alábbiakban reagált: Érezhető az önkormányzat,
polgármester támogatása, az ő részéről nem hangzott el ennek ellentéte.

Fejes Lőrinc képviselő az alábbiakat mondta el: A tájékoztatóból látni lehet, hogy a 256
főből hátrányos helyzetű 71 fó, halmozottan hátrányos 37 fő, ez 42 %-ot tesz ki, ami magáért
beszél. Az önkormányzatnak is felelőssége, hogy mit tud biztosítani az óvodában, iskolában,
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hogyan tudnak embereket idehozni, és megtartani. A munkahelyteremtés fontos, mert abban
az esetben jönnek ide olyan szülők, akiknek a gyerekei megtöltik az óvodát és az iskolát.
Mindemellett észre kell venni a pozitív dolgokat is, szaktárgyi versenyek és olyan jellegű
rendezvények voltak, amelyek a Dél-hevesi részen kiemelkedő és egyedülálló.

Kovács Márton intézményvezető fentiekhez elmondta: Még eddig jó pedagógusokat sikerült
idehozni, de a gyerekekkel nem egyszerű bánni. O maga is szeretne sokkal egységesebb
pedagógus közösséget, de azt is el kell mondani, hogy leterheltek a pedagógusok. A
problémákat közösen lehet megoldani.

Magyar Csilla polgármester hangsúlyozta: Megnézve és szigorúan véve a törvényi
előírásokat, és kötelezettségeket, akkor azt lehet mondani, hogy az önkomiányzatnak nem
kellene foglalkozni az iskolával, mert van rá példa. De az, hogy az önkormányzat
gondolkozik azon, hogy hogyan lehetne a gyerek létszámot növelni, és az iskola minden
rendezvényén ott van, ez azt jelenti, hogy az önkormányzat fontosnak tartja az intézményt,
hiszen a legtöbb bázis a lakosság megtartó ereje szempontjából. Nagyon fontosak, és
büszkeséggel tölthet el mindenkit az elért kiváló eredmény, de nagyon fontos az is, hogy hol
lehetne javítást eszközölni, és ez nem az anyagiakat jelenti, hanem az elkötelezettséget, és
annak fontosságát, hogy az iskola megtartó ereje minél erősebb legyen.

Kovács Márton intézményvezető a fentieket bizonyítva elmondta: Számukra is nagyon
fontos az iskola, és valóban vannak olyan önkormányzatok, ahol nem foglalkoznak az iskola
működésével. A törvény bárhogy is alakul, segítséget fognak nyújtani. Köszönte a támogatást,
de ugyanúgy a kritikát is.

A képviselők részéről több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla
polgármester a következő kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület elfogadta az Altalános Iskola munkájáról szóló tájékoztatót, melyről
határozat a következő:

10612016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a KLIK
Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola munkájáról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Kovács Márton Intézményvezető

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
(Tájékoztató „G” mellékletként jegyzőkönyvhöz csatolva).

Fejes Lőrinc a KÖTIVIZIG Kiskörci Szakaszmérnökség vezetője a napirendre
vonatkozóan szóbeli kiegészítésében a következőt emelte ki: Az idén történt meg a Jászsági
kikötőben lévő bérlemény birtokba való visszavétele, majd a szerződés megkötése az
önkormányzattal a kikötő üzemeltetésére, illetve fejlesztésére. A üzemeltetés megkezdődött,
és a fejlesztési lehetőségek adottak az önkormányzat számára.
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Takács Attila Szakaszmérnök-helyettes az elbangzottakat az alábbiakkal egészítette ki: A
helyszíni bejáráskor az önkormányzat kérése volt, bogy mérjék fel a mederviszonyokat, ezt
megtette, és a dokumentumokat eflüldte a tervezőknek.

Magyar Csitla polgármester hozzászólásában hangsúlyozta: Az önkormányzat érdekének
tartja, ami eddig egyetlen vállalkozónak sem sikerült, hogy a kikötőt engedéllyel működtesse.
Megpróbálja azt, bogy a Kit-n keresztül helyi embereket foglalkoztatva a Tisza-tó
gyöngyszemévé váljon a kikötő.

A képviselők részéről kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Attila alpolgármester és Fejes
Lőrinc képviselő személyes érintettséget jelentettek be, a döntésben nem kívánnak részt
venni.
A képviselők részéről észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az alábbi kérdést
intézte a képviselők felé: Ki az, aki elfogadja Takács Attila alpolgármester és Fejes Lőrinc
képviselő szavazástól való mentességét? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő közül 4 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett elfogadta Takács Attila
alpolgán~ester és Fejes Lőrinc képviselő szavazástól való mentességét, melyről a határozat a
következő:

107/2016SV1. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkonnányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Takács
Attila alpolgármester és Fejes Lőrinc képviselő szavazástól való mentességét a Közép-Tisza-
Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnökség tevékenységéről szóló tájékoztató
ügyében.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő; azonnal.

Ezek után Magyar Csilla polgármester szavazásra bocsátotta a KÖTIVIZIG Kiskörei
Szakaszmérnökség tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadását. Kérdése: Ki az, aki
elfogadja a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

108/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a Közép-
Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnökség tevékenységéről szóló
tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

6. napirend
(Irásos tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „H” mellékletként csatolva).

Berényi József Erőművezető megköszönte, hogy tájékoztatást adhat a Kiskörei Vízerőmű
munkájáról. A tájékoztatóval kapcsolatban elmondta: A 2015-ös évet eredményesen zárták. A
tulajdonos meghatározta a befizetendő osztalékot. A 2016-os év eddig eltelt részében a
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termelési terv időarányosan teljesítésre került. Bíznak abban, hogy a kitűzött célt teljesítik. A
Társaság változatlanul együtt kíván működni a két település — Tiszalök, Kisköre —

önkormányzatával, s lehetőségeihez mérten támogatást nyújtani a megvalósítandó céljaik
eléréséhez.
Sajnos a személyi állomány terén bonyolódott a helyzete, úgy gondolta, hogy az utánpótlást
sikerül megvalósítani, sajnos nem így történt, nyolc, itt töltött év után egyik kollegája elment
az erőműből, új lehetőség, kihívás adódott számára, mellyel élni kívánt. Nem ő az egyedüli,
aki Így döntött, hanem egy másik kollegájuk is két év után itt hagyja az erőművet. Elkezdheti
az utáriajárást, hogy pótolja a két embert, ha lesz honnan. Térségbeli emberben gondolkodik,
de nagyon nehéz.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester
szavazásra bocsátotta a Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről szóló tájékoztatót. Kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

109/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a Tiszavíz
Vízerőmű KR. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

7. napirend
(Rendelettervezet a jegyzőkönyv „1” mellékletét képezi).

Tóth János Zoltán jegyző a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: Az elmúlt
képviselő-testületi ülés során Németh Mihályné képviselő által felvetésre került a véradók
jutalmazása, és ezt a települési támogatásról szóló rendeletbe belefoglalni. A rendelet
módosításából adódóan más változtatásokat is végrehajtott. A lakhatási támogatás
tekintetében a folyamatos munka során derült ki, hogy nincs értelme a feltételek három
havonkénti felülvizsgálatának, ami nagy leterheltséget is okozott. Amennyiben a módosítást
elfogadja a képviselő-testület, évente kerül felülvizsgálatra.
Módosítást eszközölt még a rendkívüli támogatásnál, a mindenkori öregségi nyugdíjminimum
150 %-a helyett 200 %-ot javasol, ezáltal még több embernek tud az önkormányzat
támogatást nyújtani. A véradók jutalmazását pedig a következőképpen foglalta bele a
tervezetbe: 25 és 50 véradás után javasolt támogatási összeget, ezt azonban a Pénzügyi és
Jogi Bizottság megváltoztatta úgy, hogy aki 50 alkalommal adott már vért, az kaphat
támogatást. Aki tudja igazolni, hogy 50 alkalommal részt vett véradáson, az 10.000,-Ft
támogatási összegre jogosult.

Németh Mihályné képviselő a rendelet 4. ~. d) pontjában foglalt gyógyszerkiadásokkal
kapcsolatban javasolta külön megállapítani a gyógyszerhasználat költségét és a gyógyászati
segédeszközhöz történő hozzájárulást, és szeretné, ha az öregségi nyugdíjminimum 25 %-áról
50 %-ra emelkedne.
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Tóth János Zoltán jegyző felhívta a figyelmet arra: Nem tudja milyen költségei vannak a
gyógyászati segédeszközöknek, de azt mindenképpen figyelembe kell venni, hogy van egy
összeghatár, ami 28.500,-Ft, és ennél nem lehet több a támogatási összeg.
A jegyző kérdésként tette fel: Abban az esetben, ha szétválasztásra kerül a gyógyszer költség
és a gyógyászati segédeszköz, akkor mivel lesz több a támogatás?

Németh Mihályné képviselő válasza: Egyszeri alkalommal. Amennyiben valakinek jár, a
feltételek adottak, szükséges számára bármilyen segédeszköz használata, akkor kimondottan a
célnak megfelelően.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottakhoz a következőket mondta cl: Amennyiben a
települési támogatás átalakítását gondolja az önkormányzat, abban az esetben ismét cl kell
készíteni a változtatást, és azt a szeptemberi testületi ülésre előterjeszteni Úgy, hogy az összes
módosítás egyszerre kerüljön a rendeletbe. Nem lehet Úgy, hogy kigondolva valamit, kerüljön
változtatásra a rendelet. Ez annak idején Így került megszavazásra, de már akkor is szó volt a
gyógyászati segédeszköz támogatásról, de a rendelet a Bizottság által javasoltak alapján lett
elfogadva. A polgármester nyomatékosan kérte, hogy minden képviselő nézze át a rendeletet
és a nyár folyamán tegyen javaslatot a módosításokra, mert így nincs értelme, hogy hol ezt,
hol azt kellene változtatni. Legyenek meg a javaslatok, a Humán Bizottság azt tárgyalja meg,
s az ő javaslatuk alapján jegyző Úr elkészíti a rendelettervezetet.

A képviselők a polgármester által elmondottakkal egyetértettek. Ezek után Magyar Csilla
polgármester a Pénzügyi és Jogi Bizottság által tárgyalt és módosításokkal javasolt rendeletet
bocsátotta szavazásra. Kérdése: Ki az, aki elfogadja a beterjesztett települési támogatásról
szóló önkormányzati rendeletet? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 6 igen szavazat mellett meghozta soron következő rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 7/2016.(VI. 29.) önkormányzati
rendelete:
A települési támogatásról.
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz „J” mellékletként csatolva.)

8. Egyebek

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület a Tiszamenti Regionális Vízművek
Zn. tájékoztatójának kiegészítését Magyar Csilla polgármester előteijesztésében. A
polgármester köszöntötte a TRV Zn. Tiszafüredi Kirendeltség vezetőjét, Fekete Alexandrát.
A polgármester elmondta: A TRV Zrt. tájékoztatóját már a képviselő-testület az elmÚlt
időszakban elfogadta, azonban a tájékoztató kiegészítésre került az adózás előtti összköltséges
eredmény kimutatással a 2015-ös évre vonatkozóan, melyet szeretne a Zrt., ha a képviselő
testület elfogadna.

Fekete Alexandra TRV Zrt. Tiszafüredi Kirendeltségének vezetője miután köszöntötte a
testület tagjait, a következőket mondta el: Ez a kisebb korrekció a múlt héten került
megküldésre az önkormányzat részére. Ezzel kapcsolatban kiegészítést nem kívánt tenni,
amennyiben a képviselőknek kérdése van, választ ad rá.
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Ki az, aki elfogadja a TRV Zn. tájékoztatójának a kiegészítését? Kézfelnyújtással
jelezze.
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A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következőkben határozott:

11O/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. tájékoztatójának azon kiegészítését, mely a 2015. évre
vonatkozó adózás előtti összköltséges eredmény kimutatásról szól.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
Magyar Csilla polgármester fenti téma kapcsán kérte a személyes találkozót, hiszen vannak
olyan dolgok, amelyeket meg kellene beszélni, mert úgy érzi, hogy nincs kellő információ
áramlás, és ez nem a helyi Vízmű hibájából adódik. A polgármester kérte azt is, hogy az
ivóvíz pályázathoz június 29-én 12:00 óráig küldjék meg az önkormányzathoz az elszámolást,
mert a Zrt. felelőssége, hogy az elszámolás időben megtörténjen, és a Belügyminisztérium
felé elküldésre kerüljön.

Fekete Alexandra TRV Zrt. Tiszafüredi Kirendeltség vezetője ígéretet tett az elszámolás
rendezésére. Elmondta, hogy mindenképpen szeretne polgármester asszonnyal egy személyes
megbeszélést folytatni, de kis türelmet kér, hiszen a TRV Zrt. szervezeti átalakítás alatt van,
Kisköre a Tiszafüredi Központhoz került már 2015. őszétől, ami valójában ebben az évben
realizálódott.

A következőkben Magyar Csifla polgármester az alábbiakról adott tájékoztatást a
képviselők részére:
- A nyár folyamán elő kell készíteni az óvodapedagógus és védőnői ösztöndíj pályázatot.
- A megyénél megalakult a Döntés előkészítő Bizottság, s ennek keretében már a mai napon

tárgyalták a TOP-os pályázatokat, amelyeket a Nemzetgazdasági Minisztérium
támogathatónak ítélt. Az önkormányzat által elsőként benyújtott pályázat a kerékpárút
fejlesztésére irányul, sezt a Döntés előkészítő Bizottság támogatta. A továbbiakban pedig
az NUM és a Megyei Onkormányzat által kijelölt személy hozza meg a döntést.

- A barnamezős városrehabilitációs pályázat megfelelőségét az NGM visszaigazolta, a
Döntés előkészítő Bizottság döntésére vár.

- A turisztikai pályázaton belül egy hiánypótlást kellett eszközölni.
- A pályázati támogatásból megvalósult az alkotótábor, az elszámolásra 30 nap áll

rendelkezésre.
- Az ‘56-os pályázat támogatási szerződésének megkötéséhez hiánypótlást kellett

benyújtani. A pályázaton 2 millió forint támogatási összeget nyert az önkormányzat.
- Vidékfejlesztési pályázat kapcsán helyszíni szemlét fognak tartani, mivel nagyon sok

pályázat érkezett be. A helyszíni szemle során fogják megnézni a pályázat jogosságát,
valamint azt, hogy az ingatlan felújítása szükséges-e.

- A KEHOP 5.7.0-ás pályázat lezárult. A tomaterem teljes összege elszámolásra került, s
pozitívum, hogy mindent rendben talált az irányító hatóság.

A képviselők a polgármester tájékoztatását tudomásul vették.

A továbbiakban Dr. Molnár Péter aljegyző előterjesztésében a fogorvosi szék ügyét
tárgyalta a képviselő-testület. Az aljegyző a következőket mondta el: Fogorvosi szék
vásárlására a képviselő-testület S millió forintot különített el az önkormányzat
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költségvetésében. A Végleges ajánlatok beérkeztek. A legjobb árajánlat 4,2 millió forint, mely
Úgy érvényes, bogy a régi fogorvosi szék leselejtezésre kerül, és átadásra kerül az értékesítő
részére. A szék a fogorvossal történt egyeztetés alapján került kiválasztásra.
Döntés az Új fogorvosi szék megvásárlásáról, a régi leselejtezéséről, és ennek az Új árába
történő beszámításáról kellene.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy az összegbe beletartoznak a székhez tartozó
eszközök árai is.
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester a
következő kérdést tette fel:
- Ki az, támogatja az Új fogorvosi szék vásárlását, és a régi leselejtezését? Kézfelnyújtással

jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

11 1/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul Új
fogorvosi szék vásárlásához, ezzel egy időben a régi leselejtezéséhez, melynek eladási ára
beszámításba kerül az Új szék összegébe.
A fogorvosi szék ára: bruttó 4.411.379,-Ft.
Régi szék: 200.000,-Ft
Fizetendő összeg: 4.211.379,-Ft

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Dr. Molnár Péter aljegyző az alábbi pályázati lehetőséget terjesztette a képviselő-testület
elé: Lehetőség van 500 fős konyha létesítésére pályázat benyújtására. Az Arany János úti épület
megüresedése révén ott meg lehetne valósítani. Ez megoldaná a gyermek és szociális étkeztetési
problémákat, ezen túl munkahelyteremtést is szolgálna. Az épületet belülről teljesen át kellene
alakítani, valamint sok felszerelést biztosítani. Az eszközbeszerzés az építési összegnek az 50 %-ával
megegyező összeg, és pontosan azért, hogy 500 főnek történő főzés megvalósulliasson. Az előzetes
költségbecslés alapján a 40 millió forintos keretet pályázza meg az önkormányzat, melyhez önerő
biztosítása szükséges, ami az adóerőképesség alapján 5 %‚ ez összegszerűen 2,1 millió forintot jelent
ennél a pályázatnál.

Pócs János képviselő véleménye, hogy kár lenne kihagyni.
Fejes Lőrinc képviselő elmondta, hogy kedvező konstrukcióról van szó.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel:
A határozati javaslatnak megfelelően támogatja-e a képviselő-testület „az önkormányzati fenntartású
létesítmény fejlesztésén belül Új konyha létesítésének kialakítását? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület Új konyha létesítés ügyében a következők szerint döntött:

1 12/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő — testülete 6 igen szavazat mellett a „Önkormányzati
étkeztetési fejlesztések támogatására” című pályázati kiírásra főzőkonyha felújítására és átalakítására
pályázatot nyújt be. A projektmegvalósítási helyszín címe: 3384 Kisköre, Arany János Út 34.
A projektmegvalósítási helyszín helyrajzi száma: 696. hrsz.
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A pályázat tervezett becsült összköltsége 42.104.142.- Ft. Az Önkormányzatra eső tervezett becsült
önerő maximum 2.105.207.- Ft.
A Képviselő — testület felhatalmazza a polgármestert a projekt előkészítéssel kapcsolatos
tevékenységek elvégzésére. A Képviselő- testület a pályázati támogatás elnyerése esetén a projekt
költségét a Kisköre Városi Onkormányzat költségvetésébe beépíti.
Kisköre Város Önkormányzat a projektet megvalósítja és a fenntartási időszakban történő
működtetésről gondoskodik.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal

A következőkben Magyar Csilla polgármester az óvodavezetői pályázatról adott
tájékoztatást a képviselők részére. A polgármester elmondta: Az óvodavezetői állásra
lezárult a második pályáztatás is, mely eredménytelen lett. Somogyiné Mónika megköszönte
az önkormányzat támogatását, és a továbbiakban nem kívánt élni a lehetőséggel. Pályázat
viszont nem érkezett.

Tóth János Zoltán jegyző a polgármester által elhangzottakhoz a következőket mondta el:
Az önkormányzatnak két lehetősége van:
- EMMJ rendelet alapján, hogyha nem érkezik pályázat a meghívásra, abban az esetben a

képviselő-testület megbíz egy olyan személyt, aki szakmailag megfelel, és egy évre meg
lehet bízni az óvoda vezetésével.

Másik lehetőség:
- Képviselő-testület tovább pályáztatja az intézményvezetői állást, és az SZMSZ alapján a

helyettesítést az intézmény helyettes vezetője látja el.
A Kormányhivallal is egyeztetett ezzel kapcsolatban, s kiderült, hogy nemcsak itt probléma
ez, hanem máshol is, mivel az óvodapedagógus hiány szakma, és ezen belül még ennél is
nagyobb az óvodavezetői képesítés hiánya, s ez a jövőben igen nagy problémát fog okozni.
Amennyiben nem lesz megfelelő személy, a Kormányhivatal felszólítja az önkormányzatokat
a probléma együtt történő megoldására. Ez azjelenti, hogy kijelölnek egy központi óvodát, és
tagóvodaként csatlakoznak hozzá, köztük akár Kisköre is, és ezzel az intézményvezetői állás
megoldásra kerül.
A vezető-helyettessel azt beszélték, amennyiben ő benyújtotta volna a pályázatát, vállalva az
intézményvezetői képesítés megszerzését, abban az esetben a képviselő-testület öt évre
kinevezhette volna vezetőnek.

Holló Gyula képviselő véleménye, hogy pontosan a kétéves intézményvezetői képzés jelenti
a problémát, és ez elijeszti az óvodapedagógusokat. Ezelőtt egy továbbképzéssel meg lehetett
oldani.

Takács Attila alpolgármester a jegyző által elmondottak alapján reagált az ügyre:
- Mivel Somogyinénak van megfelelő végzettsége, így az ő megbfzására lenne lehetőség, ő

azonban nem kívánt újra pályázni, és véleménye szerint bármit is ajánlana már az
önkormányzat számára, nem vállalná el. Mert miért is vállalná?

- A helyettes óvodavezető megbízása azért probléma, mert ö csoportban is van. Ahhoz,
hogy emellett még ellássa az óvodavezetői feladatokat is, az, nagyon nagy kihívás. Abban
az esetben pedig, ha óvodavezető lesz, akkor még egy óvodapedagógus hiánya áll fenn.

- Legrosszabb eset pedig a tagosodás.
Véleménye szerint Somogyinét ki kellett volna nevezni óvodavezetőnek, s majd később
kiderült volna, hogy megfelelő-e a vezetésre, és megérti, hogy a második kiírásnál már nem
adta be a pályázatát, hiszen esélyt sem kapott.
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Tóth János Zoltán jegyző az alpolgármester által a kinevezéssel kapcsolatban elmondottakra
a következőképpen reagált: Nem gondolja, hogy felelőtlenség volt a képviselő-testület
részéről, hogy Somogyinét nem nevezték ki óvodavezetőnek. Eves szinten 50 millió forint
forog az óvodában, és elég egy normatívát nem megfelelő módon kezelni, már nagy
problémát jelent.

Takács Attila alpolgármester továbbra is fenntartotta azon véleményét, mely szerint nagy
probléma, hogy a volt óvodavezető nem gondoskodott az utódjáról, de még ennél is nagyobb
gond az, hogy nincs olyan stabil helyettes, aki minden óvodai feladatokban járatos, mert ez
egy Új vezetőnél nagy segítséget jelentett volna.

Magyar Csilla polgármester a képzéssel kapcsolatban mondta el véleményét: 2004. évben a
közoktatási törvény módosításával, megfelelő időt hagyva az intézményeknek, kötelezővé
tették a vezetőknek a képesítés megszerzését, és erre öt év alatt volt lehetőség. Igaz, hogy ez
elköteleződést is jelentett. A polgármester Tiszanána települést hozta fel példának, ahol az
óvodapedagógusok nagy részének megvan ez a képesítés.
Két lehetőség van:
- vagy az EIvLMI rendeletnek megfelelően megbízásra kerül az, aki képzettséggel bír,
- vagy a képviselő-testület a pályázat újra kiírása mellett dönt és folyamatos lesz egy évig a

pályáztatás. E közben viszont két óvodapedagógusi állásra kell a megbízott vezetőnek a
pályázatot kiírni.

Holló Gyula képviselő a pályázat kiírását támogatta, és közben a környező településről
valakit megpróbálni rábeszélni, bogy vállalja el az óvoda vezetését.

Magyar Csilla polgármester fentiekhez az alábbiakat mondta el: Abban az esetben, ha a
környező településről lesz próbálkozás, ne legyen az épületet elhagyva az utcán és a
facebookon téma, hogy már megint nem kisköreit választanak, ha nincs helyben olyan, aki ezt
a felelősséget felvállalja, mert nagy felelősségről van szó, akkor mit lehet tenni? ez is egy
visszatartó erő, mert mindenki a másikra szeret mutogatni, a másik életében kutakodni, és
abban keresni a hibákat.

Holló Gyula képviselő elmondta: Van olyan tiszanánai óvonő, aki kiskörei, és innen jár át
oda. Beszélni kell vele.

Magyar Csilla polgármester válasza: A képviselő is beszélhet ezzel a személlyel. De van
egy álláspályázat, meg kell nézni, elolvasni, és azután lehet dönteni.

Fejes Lőrinc képviselő elmondta, hogy az óvodavezető mellett két óvodapedagógusra is
szükség lesz.

Magyar Csilla polgármester a következőket mondta el: Az előzőekben vázolt lehetőségek
vannak: Megbízásra kerül Somogyiné, aki azért került elutasításra, mert kunhegyesi.

Holló Gyula képviselő ez utóbbit cáfolta.

Magyar Csilla polgármester folytatta: Másik esetben megszavazásra kerül az, hogy fel kell
tölteni a létszámot két fővel.

Takács Attila alpolgármester kérdése: Mennyi ideig lehet a megbízás?
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Tóth János Zoltán jegyző elmondta; Nem megbízás, hanem az SZMSZ alapján helyettesítés,
nincs időkorlát, és emellett folyamatos pályáztatás szükséges.

Fejes Lőrinc képviselő véleménye: Amennyiben az óvodavezető-helyettes vállalja a vezetői
feladatokat, abban az esetben ő a csoportból kikerül, ott valakinek helyettesíteni kell, ezért
mindjárt meg kell pályáztatni a két óvodapedagógusi állást is, mert ezzel dupla terhet rak rá a
képviselő-testület.

Tóth János Zoltán jegyző válasza: A csoportban történő helyettesítést a vezetőnek kell
megoldani.

Takács Attila alpolgármester a jegyző által elmondottakra a következőképpen reagált; Nem
ilyen egyszerű dologról van szó, mert a képviselő-testület részéről rendeződik, ezzel egy
időben viszont egy plusz teher lesz azon az emberen, aki a testület dolgát rendezte.

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Az óvodavezető hatáskörébe tartozik a két
óvodapedagógus ügye, ezzel a képviselő-testület nem foglalkozhat.
Amennyiben nem tudja a képviselő-testület megoldani, az a lehetőség van, hogy elkezdi a
tárgyalásokat más önkormányzatokkal, és megpróbálni a társulást.

Fejes Lőrinc képviselő ez utóbbival nem ért egyet, mondván, mint város nem kellene
kiengedni az önkormányzat kezéből, sőt ennek az óvodának lenne jó, ha a központ lehetne.
A képviselő-testületnek az az elemi érdeke, hogy megfelelő személyt találjon, és így betölteni
az állást. Sajnos nagy problémát jelent a megfelelő munkaerő, és ez nemcsak a vezetői állás
betöltésére jellemző, hanem más területre is, és ez valós probléma. Orülni kell annak, ha
valaki nagyobb távolságról hajlandó ide eljönni dolgozni, mert az áldozatot vállal.

Miután a képviselők részéről több kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla
polgármester a következőket javasolta elfogadásra:
- Az önkormányzat Új pályázatot Ír ki az óvodavezetői állás betöltésére, és döntésig

folyamatosan pályáztatja az álláshelyet. Ezzel egy időben felhívja az óvodavezető
helyettest, hogy két óvodapedagógus álláshely pályáztatását kezdje meg.

A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta az általa javasoltakat. Kérdése: Ki az, aki egyetért az általa
javasoltakkal? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csitla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbi döntést hozta:

1 13/2016SV1. 283 kénviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal az óvodavezetői állás
betöltésére Új pályázat kiírása mellett határozott, és döntésig folyamatosan pályáztatja az
álláshelyet.
A képviselő-testület ezzel egy időben felhívja az óvodavezető-helyettes figyelmét arra, hogy
két óvodapedagógus álláshely pályáztatását kezdje meg.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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Ezek után Magyar Csilla polgármester előterjesztésében szolgálati lakás Iránt benyújtott
kérelmeket tárgyalt a képviselő-testület. Nagy Erzsébet Kisköre, Dózsa György Út 20. szám
alatti lakos és Szabó Kitti Kisköre, József Attila Út 20/a szám alatti lakosok kérelmét. A
polgármester elmondta: Nagy Erzsébet kérelmező szeretne önkormányzati szolgálati lakást
igényelni. Gyermekét egyedül neveli, közfoglalkoztatottként az önkormányzatnál dolgozik, a
párja is ide szeretne költözni, és egy családként együtt élni.

Takács Attila alpolgármester elmondta: Nem egyszerű dologról van szó. Semmi problémája
nincs Nagy Erzsébettel, hiszen tisztességesen végzi munkáját, de Úgy gondolja, hogy inkább
önkormányzati alkalmazott részére kellene a szolgálati lakás. Amennyiben szociális
bérlakásról van szó, akkor viszont bárki kérheti.

Tóth János Zoltán jegyző a következőkben válaszok az elhangzottakra: Az egész képviselő
testületi ülés átfogó témája volt, hogy minél több lehetőséget biztosítson az önkormányzat a
kisköreiek részére és megadjon minden lehetőséget az itt megtartásra. Nem szociális bérlakást
kért a kérelmező, hanem szolgálati lakást, aminek sokkal magasabb a bérleti díja. A szolgálati
lakást az önkormányzat saját hatáskörben olyan embernek adja ki, akit arra érdemesnek ítél.

Takács Attila alpolgármester: Amennyiben a rendelet engedi, részéről semmi akadálya. De
azt azért figyelembe kell venni, hogyha nem lesz üres lakás, és önkonnányzati alkalmazott
részére szükség lenne rá, Nagy Erzsébetet sem lehet onnan elküldeni, mert az tisztességtelen
lenne vele szemben.

Pócs János képviselő szerint akkor jelenthet problémát, ha a két óvodapedagógusi állás nem
kiskörei által kerül betöltésre, és szolgálati lakás iránti kérelemmel élnek, abban az esetben
milyen lakást biztosít az önkormányzat számukra?

Tóth János Zoltán jegyző válaszában elmondta: Pallagi Judit elmegy az óvodából, elköltözik
Kisköréről, Besenyei László vízirendőr pedig július 31-ével kiköltözik a szolgálati lakásból,
így két lakás megüresedik.
A másik kettő pedig a Tiszavíz Vízerőmű Kfl-től megvásárolt lakás, ami a közmunkaprogram
keretében kerül felújításra, így négy üres szolgálati lakás lesz.
A jegyző elmondta azt, is bogy Szabó Kitti kérelmében is dönteni kell a képviselő-testületnek,
mivel annak idején úgy határozott, bogy amikor a megvásárolt lakás felújításra kerül, akkor
fog dönteni.

Holló Gyula képviselő szerint kényes kérdésről van szó, mert mi történik abban az esetben,
ha több ilyen kérelem érkezik az önkormányzathoz?

Pócs János képviselő a fentiekhez elmondta: Azt is figyelembe kell venni, hogy Nagy
Erzsébetre német nyelv tudása miatt szüksége van az önkormányzatnak.

Fejes Lőrinc képviselő azon a véleményen van, hogy a négy lakásból kettőt mindig kész
állapotban kell tartani.

Pócs János képviselő egyetértett képviselőtársa véleményével.

Holló Gyula képviselő kiemelte annak tényét, bogy mindkét kérelinezőnek van hol lakni, a
szülőkkel élnek, s nem hinné, bogy olyan szorult helyzetben lennének, bogy szükségük van
külön lakásra.
Pócs János képviselő nem látja érelmét annak sem, hogy ne adja oda a képviselő-testület a
két kérelmezőnek, bogy ott álljon évekig üresen a két lakás, csak azért, mert ne adja oda
senkinek sem. Olyan embernek kell odaadni, aki becsülettel dolgozik, és számíthat rá az
önkormányzat.
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Magyar CsiHa polgármester hangsúlyozta: Nagy Erzsébet elmegy, ha nem kap lehetőséget,
ugyan akkor ügy gondolja, nem biztos, hogy egy gyerekkel a szülővel kell együtt élni. A
lehetőséget meg kell adni, egyrészt azért, mert még marad két szolgálati lakás, másrészt pedig
a szerződést fel lehet bontani.

Tóth János Zoltán jegyző az önkormányzati lakás bérbeadásáról szóló önkonnányzati
rendeletre hivatkozott, mely szerint amennyiben az önkormányzatnak szüksége van a
szolgálati lakásra, bizonyos határidőn belül felmondhatja a szerződést és kiköltöztetheti az ott
élő személyt, azért kellett közjegyző előtt a szerződést aláírni. Az önkormányzat a vagyont
megőrizve úgy kötötte meg a szerződéseket, hogy egyrészt tartozás ne maradjon, másrészt ne
lakhasson úgy benne valaki, hogy bérleti díjat nem fizet. Példaként az egyik volt pedagógust
hozta fel, aki sem bérleti díjat nem fizetett, tartozást is hagyott, és szerződés sem volt. De meg
lehet nézni az ezelőtti ebből származó bevételt, és a mostanit, mert van különbség, és nem
elhanyagolható a bevétel.

Miután a képviselők részéről több kérdés, észrevétel az ügyre vonatkozóan nem volt, Magyar
Csilla polgármester szavazásra bocsátotta az önkormányzati szolgálati lakás iránt benyújtott
kérehneket. Kérdése:
- Ki az, aki a lakás igénylési kérelmet támogatja Nagy Erzsébet esetében? Kézfelnyújtással

jelezze.
A jelenlévő 6 képviselő az alábbiakban szavazott: 4 igen, 2 tartózkodás.
- Ki az, aki Szabó Kitti lakás igénylési kérelmét támogatja? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő az alábbiakban szavazott: 4 igen, 2 tartózkodás.

A szavazatok alapján Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület
Nagy Erzsébet és Szabó Kitti kiskörei lakosok szolgálati lakás iránt benyújtott kérelmében 4
igen és 2 tartózkodás mellett a következő határozatokat hozta:

114/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen és 2 tartózkodás mellett hozzájárul
Nagy Erzsébet Kisköre, Dózsa György űt 20. szám alatti lakos részére Kisköre, Tisza II. ltp.
6/1-es épület II. lépcsőház fsz. 4. szám alatti önkormányzati szolgálati lakás bérbeadásához.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

1 15/2016.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen és 2 tartózkodás mellett hozzájárul
Szabó Kitti Kisköre, József Attila út 20/. szám alatti lakos részére Kisköre, Tisza II. ltp. 6/3-as
épület I. lépcsőház fsz. 1. szám alatti önkormányzati szolgálati lakás bérbeadásához.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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A továbbiakban Németh Mihályné képviselő az alábbi kéréssel élt Tóth János Zoltán jegyző
felé: Kiskörén nagyon sok ingatlan előtti terület elhanyagolt, kérte a jegyzőt az intézkedés
megtételére.

Tóth János Zoltán jegyző a következőkben válaszolt: Ez a dolog már sokszor téma volt
testületi ülések keretében. Folyamatosan küldik a felszólításokat azoknak az ingatlan
tulajdonosoknak, akik nem kezelik a területet. Nagyon sok az elhanyagolt ingatlan, amely
abból is adódik, hogy a szülők kihaltak, a gyerekeik nem itt élnek, ezért nehezen lehet rávenni
őket az ingatlan rendben tartására. A Városfenntartó Kit. beszámolója kapcsán ügyvezető Úr
elmondta, hogy lehetőség van a Iii levágására 8,-Ft/m2 áron. A felszólítások mellé
tájékoztatót is megküldenek erről a lehetőségről. Egyetlen-egy alkalommal tudna bemenni a
kérdéses ingatlanra, ha parlagfű lenne a területen, és a környezetvédőkkel együtt
kényszerkaszálást tudnának végrehajtatni. Más esetben neki nincs joga bemenni senkinek az
ingatlanára levágatni a füvet. Az utca&onton, a forgalmas utcákban a Kit. megteszi ezt.
Kisebb utcákba azonban nem, mert úgy gondolja, hogy visszájára fordulna a dolog, hiszen
nem biztos, hogy ezzel minden ingatlan tulajdonos tudná a továbbiakban a kötelességét. Nem
lenne megoldás, hogy minden utcában az önkormányzat végezné el a Fű nyírását, mert az
ország területén nem található olyan település, amely ezeket bevállalná.

Németh Mihályné képviselő nem erre gondolt. Elmondta, hogy vannak olyan ingatlan
tulajdonosok, akik itt laknak, és mégis borzalmasan néz ki az ingatlanuk.

Pócs János képviselő kéne képviselőtársát, hogy adja le azoknak a nevét, akik nem tesznek
eleget ezen kötelezettségüknek, és akár szankcionálni is lehetne.

Németh Mihályné képviselő a Gárdonyi útra gondolt.

Holló Gyula képviselő e témához kapcsolódva elmondta, hogy a GMSZ területén derékig érő
Fű van.

Pócs János képviselő volt varroda előtti, Fejes Lőrinc képviselő pedig a Tisza II. játszótér
melletti területekre hívták fel a figyelmet.

Tóth János Zoltán jegyző ígéretet tett, hogy az észrevételeket átadja a Kit-nek, és intézkedni
fognak.

Miután több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla polgármester
17:00 órakor az ülést bezárta.
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